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Abstract (en)
The optical module (M) has a main reflector (R) associated with a light source for emitting a main light beam. A set of supplementary reflective
zones (Z1, Z2) is disposed outside the main reflector and is adapted to receive some of the light coming directly or indirectly from the light source.
The reflective zones are configured to reflect the light to create a secondary light beam in a mean direction such that the secondary mean direction
is different from the mean direction of the main light beam. The reflective zones are disposed in a bezel (B) of the module.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un module optique M destiné à équiper un dispositif d'éclairage et/ou de signalisation pour véhicule automobile, ledit
module optique comprenant au moins un réflecteur principal R associé à au moins une source lumineuse S afin d'émettre un faisceau lumineux
principal. Ce module optique M comporte au moins une zone réfléchissante supplémentaire Z1,Z2 hors dudit réflecteur principal R et apte à recevoir
une partie de la lumière provenant directement ou indirectement de ladite source lumineuse S et à la renvoyer pour faire un faisceau lumineux
secondaire dans une direction privilégiée différente de la direction privilégiée du faisceau lumineux principal.
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